
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 7. april 2021 stillet følgende spørgsmål nr. 1090 

(Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er stillet efter 

ønske fra Liselott Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr. 1090:  

”Hvordan vil ministeren sikre, at Rigshospitalets Plastikkirurgiske afdelings få fallopla-

stikpatienter, der i årevis har siddet fast i deres behandlingsforløb, uden at de har 

kunnet benyttet sig af det fri sygehusvalg, samt uden at de har været indbefattet af 

de almene behandlings- og ventetidsgarantier, kan få afsluttet deres for mange år si-

den påbegyndte behandling indenfor et rimeligt tidsperspektiv?” 

 

Svar: 

Til brug for udarbejdelse af besvarelsen har ministeriet anmodet om bidrag fra Sund-

hedsstyrelsen. Jeg forventer at kunne fremsende en endelig besvarelse ultimo maj 

2021. 
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